



## Westburne Promotes Ndioro (Ndy) Diop to National Marketing Manager, Advantage Partners Program.

MISSISSAUGA, FEBRUARY 20, 2024. It is with great pleasure that Westburne announces Ndioro (Ndy) Diop's promotion to the role of National Marketing Manager, Advantage Partners Program.

Ndy has been an integral part of our Westburne team for nearly seven years, and her new role will see her leading the Advantage Partner Program, a vital program aligning our marketing strategy between Westburne and our key Partners.



Ndy will be responsible for supporting our marketing team and working with our four divisions to ensure that we fulfill our digital, marketing and brand commitments to our partners – with the goal of growing our collective sales.

Ndy will remain based out of our Montreal location. We are confident that with her strong educational background, her profound understanding of our marketing programs, and her established relationships with our partners, she will excel in aligning our marketing strategies with our business goals.

Ndy will report directly to Salim Bhojani, National Director, CX and Marketing.

### About Westburne:

Westburne is dedicated to delivering Electrifying Solutions That Make a Sustainable Future Possible. As a nationwide leader in energy solutions, renewables, lighting, wire and cable, automation and connected network solutions, Westburne is the distributor of choice all across Canada. Westburne's certified experts work closely with our customers to provide the best solutions and service. With over 100 store locations from coast to coast and our online store, customers can easily find and shop from thousands of products in our product categories or get help from our team of specialists.



## Westburne Promeut Ndioro (Ndy) Diop au Poste de Gestionnaire du Marketing, Programme Partenaires Avantage, au niveau National.

MISSISSAUGA, LE 20 FÉVRIER 2024. C'est avec grand plaisir que Westburne annonce la promotion de Ndioro (Ndy) Diop au poste de Gestionnaire du Marketing, Programme Partenaires Avantage, au niveau National.

Ndy a rejoint l'équipe de Westburne il y a près de sept ans et, dans le cadre de ses nouvelles fonctions, elle dirigera le Programme Partenaires Avantage, un programme essentiel visant à aligner la stratégie marketing de Westburne avec nos principaux Partenaires.



Ndy sera chargée de soutenir notre équipe marketing et travaillera avec nos quatre divisions, pour veiller à ce que nous respections nos engagements en matière de numérique, de marketing, et de marque, vis-à-vis de nos partenaires - dans le but d'accroître nos ventes collectives.

Ndy restera basée à Montréal. Nous sommes convaincus que, grâce à sa solide formation, sa compréhension approfondie de nos programmes de marketing et les relations qu'elle entretient avec nos partenaires, elle saura aligner brillamment nos stratégies de marketing sur nos objectifs d'affaires.

Ndy relèvera directement de Salim Bhojani, Directeur National, CX et Marketing

### À propos de Westburne :

Westburne se consacre à la fourniture de Solutions d'Électrification Qui Rendent Possible un Avenir Durable. En tant que leader national en matière de solutions énergétiques, d'énergies renouvelables, d'éclairage, de fils et de câbles, d'automatisation et de réseaux connectés, Westburne est LE distributeur de référence dans tout le Canada. Les experts certifiés de Westburne travaillent en étroite collaboration avec nos clients pour leur fournir les meilleures solutions et le meilleur service. Grâce à plus de 100 succursales à travers le pays et notre.